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Het is ook allemaal zoooo verwarrend...
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Beste collega’s,

Hieronder de terugkoppeling van de NCTV dagstart van zojuist:

Beeld
- Kamer drong aan op vaccineren van kinderen. Minister VWS ziet dat wel zitten, maar wacht GR advies af;
- Rutte is niet meegegaan in wensen van o.a. Wilders om eerder te versoepelen en toch schermen toe te staan tijdens EK

voetbal;
- Beau heeft gisteren in uitzending prik gekregen van Ernst Kuipers;
- Trouw constateert dat de Kamer blij is met minister De Jonge.

Debat gisteren
- Opvallend dat CU en SGP vroegen naar wet sluitingsbevoegdheid, om deze ‘zachte dood te laten sterven’;
- eRveel terug, Van Ark kwam vlak voor debat erachter dat er voorfinanciering had plaatsgevonden;
- Tav maatregelen ook nog wel de nodige vragen (kermissen, huwelijken, zonnebanken, etc);
- Belangrijkste moties: aantallen in restaurants en terrassen (van D66), verzoek om vliegverboden bij gevaarlijke varianten

weer in te stellen (ook D66). Deze moties komen dinsdag in stemming;
- MP heeft toezegging gedaan dat hij nogmaals met VB communiceert hoe hij het ziet met huwelijksvoltrekkingen.

Andere actualiteiten
- Vandaag regulier corona BWO.

- NCTV werkt verder aan stap 4, een en ander op het rijtje gezet voor BWO. Wat als er toch wordt gekeken naar eerder

versoepelen (niet de voorkeur, heeft MP in debat ook volgehouden);
- Vanmiddag overleg met betrokkenen over evenementen (ook evenementen die mogen plaatsvinden zonder

toegangstesten);
- Aanvullende OMT adviesaanvraag in de maak door VWS, voor het OMT van donderdag. Eerste concept van gisteren was

voor NCTV verwarrend;SEE
- Vandaag zijn de teststraten toegankelijk voor mensen die voor toegangstesten komen.
-  NKC heeft wat

deren
over voortgang zelftesten in horeca, of dit van de grond komt. Is volgens hen ‘oorverdovend stil’

hieromtrent.
- Gisteren overleg gehad met toezichthouders, NVWA heeft aangegeven eigenlijk weer te willen afschalen met

toezichthouden op terrassen. Ze hebben het idee dat hun meldingen onvoldoende worden opgepakt. NCTV gaat na bij

VNG of dit beeld klopt. Over 1,5 week 5.1.5 om te kijken hoe dit opgelost kan worden.SESE.

Mocht bovenstaande nog vragen oproepen, dan hoor ik het graag!

Groeten,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzi]n en Sport
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